



الجزائر في مجلس الأمن 2024-2025

ALGERIA IN THE SECURITY COUNCIL 2024-2025

ALGERIA IN THE SECURITY COUNCIL 2024-2025



01-2024

خصائص

الرسم : أمالو ليزة .

القيمة : 25 دج

حجم الطوايع : 43 x 29

المطبعة : مطبعة البنك الجزائري.

طريقة الطبع : الأوفسات.

الوثيقة الطوابعية : ظرف مصور بـ 10.00 دج و يستعمل ختم مصور لليوم الاول.

البيع المسبق : يومي الأربعاء 17 و الخميس 18 جانفي 2024 في جميع القبايات الرئيسية للبريد.

البيع العام : يوم السبت 20 جانفي 2024 في جميع المكاتب البريدية.

TASKANIN

Amsuney : Amalou Lisa

Azal : 25 idinaren

Amsal : 43 x 29

Amsiggez : taggazt n Lbanka n Lezzayer.

Tayara n usiggez : Offset

Isemli n tamber : taylaft n wass amezwaru s 10 idinaren, adbay n wass amezwaru s teklut

Azenzi n wass amezwaru : Ahad 17 d Amhad 18 Yennayer 2024 deg tigejdanin n Tnazent n Lezzayer.

Azenzi azayez : Sed 20 Yennayer 2024 deg yal anaray n Tnazent n Lezzayer.

CHARACTERISTICS

Drawing : Amalou Lisa

Facial value : 25 DA

Dimensions : 43 x 29

Printer : Printing House of the Bank of Algeria

Printing Process : Offset

Philatelic Document : A 1st Day Envelop of 10.00 DA with obliteration 1st Day illustrated.

1st Day Sale : Wednesday and Thursday, on January 17th and 18th, 2024 In the main post offices of the chief towns of each wilaya.

General Sale : Saturday on January 20th, 2024. At all post offices.

الجزائر في مجلس الأمن 2024-2025

تم انتخاب الجزائر من قبل الجمعية العامة للأمم المتحدة،
عضوا غير دائم في مجلس الأمن التابع للأمم المتحدة، على إثر
تصويت 193 دولة عضو في الأمم المتحدة.

تم انتخاب الجزائر لشغل هذا المقعد لمدة سنتين، بدءا من
1 جانفي 2024 إلى غاية 31 ديسمبر 2025.

هذا الانتخاب يعتبر تقديرا لدور الجزائر المحوري في
منطقتها ويمثل مكسبا ثمينا يضاف إلى رصيد السياسة
الخارجية لبلادنا، كما يعكس التقدير والاحترام الذي تحظى به
بلادنا، وعرفانا لمساهماتها في إحلال السلم والأمن الدوليين.

يؤكد هذا النجاح الدبلوماسي وبوضوح، عودة الجزائر
الجديدة إلى الساحة الدولية ويؤيد رؤيتها للحفاظ على السلم
والأمن في العالم على أساس التعايش السلمي والتسوية
السلمية للنزاعات وعدم التدخل في الشؤون الداخلية للدول
في إطار السياسة الخارجية لبلادنا، التي تستمد مبادئها
وقيمتها ومثلها من ثورتنا التحريرية المجيدة.

ALGERIA IN THE SECURITY COUNCIL 2024-2025

Algeria was elected by the United Nations General Assembly as a non-permanent member of the United Nations Security Council, following the vote of 193 member states.

Algeria was elected to occupy this seat for a period of two years, starting from January 1st, 2024, until December 31st, 2025.

This election is considered a recognition of Algeria's central role in its region and represents a valuable addition to the achievements of our country's foreign policy. It also reflects the esteem and respect enjoyed by our country, acknowledging its contributions to the establishment of international peace and security.

This diplomatic success clearly confirms the return of the new Algeria to the international stage and supports its vision to preserve peace and security in the world. This vision is based on peaceful coexistence and the resolution of conflicts through non-violent means, refraining from intervening in the internal affairs of countries, in accordance with our country's foreign policy principles, values, and examples drawn from our glorious liberation revolution.

L'ALGÉRIE AU CONSEIL DE SÉCURITÉ 2024-2025

Suite au vote de 193 États membres, l'Algérie a été élue membre non permanent du Conseil de sécurité des Nations Unies par l'Assemblée générale de l'ONU.

L'élection de l'Algérie pour occuper ce siège s'étendra sur deux ans, débutant le 1er janvier 2024 et se terminant le 31 décembre 2025.

Cette élection représente une reconnaissance du rôle central de l'Algérie dans sa région, ajoutant ainsi une réussite précieuse au bilan de sa politique étrangère. Elle témoigne également de l'estime et du respect dont jouit le pays, saluant ses contributions à l'établissement de la paix et de la sécurité internationales.

Ce succès diplomatique confirme le retour de la nouvelle Algérie sur la scène internationale et appuie sa vision axée sur la préservation de la paix et de la sécurité dans le monde. Cette vision repose sur la coexistence pacifique et le règlement des conflits par des moyens non violents, avec un engagement à ne pas intervenir dans les affaires intérieures des pays, conformément aux principes de la politique étrangère algérienne, inspirés par la glorieuse révolution de libération.

LEZZAYER DEG USQAMU N TYELLIST AGREYLAN 2024-2025

Tettwafren Lezzayer syur Tdukli Tamatut n Waylanen Yeddukklen, d aeggal war amaylal deg Usqamu n Tyellist n Waylanen Yeddukklen, s wazal n 193 n tmura tieeggalin deg Waylanen Yeddukklen.

Lezzayer tettwafren iwakken ad tetṭef asutel-a azal n sin iseggasen, seg 1 Yennayer 2024 yer 31 Duǧember 2025.

Afran-a d tirit n wazal meqqren i Lezzayer di temnaḍt-ines, aya d ayen igerrzen i tsertit n berra n tmurt-nney ara yesəun leqder s wayas, akken tettwassen deg aseḥlelli n talwit d tyellist.

Akken dayen i d-iwekked tufrarin tadiblumasiṭ d tuyalin n Lezzayer tamaynut yer wannar agreylan, s useḥbiber yef talwit d tyellist deg umaḍal ilmend n tudert di lehna akked tifat n yimennuyen, rnu yer-s war anekcum di temsal n dixel n tmura ilmend n tsertit n berra n tmurt-nney, i d-yettawin imenzayen-is d laṣel-ines seg Tegrawla-nney n Usllelli lqayen.